

《单词百科:ripples是什么意思?ripples怎么发音?ripples的解释和用法》

英语单词ripples是什么意思?ripples怎么读?ripples怎么发音?简答网为您整理了ripples的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



ripples怎么读

ripples的读音:['r ɪ plz]

ripples的意思

1、n.逐渐扩散的感觉(ripple的名词复数);

ripples的相关词组

- 1、ripple effect 连锁反应;
- 2、ripple effects 连锁反应(ripple effect的名词复数);
- 3、ripple adder 逐位进位加法器;

- 4、mains ripple 电压脉动;
- 5、backwash ripple mark 回流波痕;
- 6、backflow ripple 回流波痕;

ripples的双语例句

- 1、There were ripples on the lake.

湖水荡漾。

- 2、Throw a stone into still water and watch the ripples spread in rings.

投石入静水中,看到微波荡漾成圈。

- 3、The boys halted at the edge of the lake and stood gazing at the ripples.

他们在湖畔立了一会儿,望着微微波动的水面。

- 4、A tossed stone raises a thousand ripples.

一石激起千层浪。

- 5、A network of ripples quivered momentarily across the surface of the still pool.

顷刻间平静的池水面上轻轻地泛起一层涟漪。

- 6、Ripples are generated on the surface of water in a deep pond.

深水池中水的表面能产生波纹。

- 7、The problems of the auto industry have created economic ripples through the rest of the economy as well.

汽车业的问题造成其他行业也出现了经济上的连锁反应。

- 8、You throw a pebble in a pool and it ripples.

往池塘里扔块鹅卵石就会激起一片涟漪。

- 9、Her hair hung to her shoulders in soft ripples.

她的头发呈飘柔波浪式披悬到肩.

10、The moon danced on the ripples.

月亮在涟漪上舞动.

11、The ripples of Europe's currency crisis continue to be felt in most of the member states.

欧洲货币危机引起的连锁反应仍在影响着大多数的成员国。

12、The sea leaves ripples on the sand.

海水在沙滩上留下了波痕.

13、The clear river ripples on.

河水清且涟漪.

14、The surface rarely shows such features as wind ripples or wind granule ripples.

表面上很少显示出风成沙波纹或风成细砾波纹.

15、I could see suspicious ripples at the upper end of the reach.

在那段河道的上游,我能看到令人生疑的小湍流.

以上是简答网为您整理的ripples怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于ripples的

用法、ripples的释义、ripples的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/ripples>